
Protokoll	  fört	  vid	  Borgehage	  Byalags	  årsmöte	  120719	  
	  
Närvarande:	  Anette	  Ohlsson,	  Agneta	  Dworsky,	  Tjerstin	  Thorsén,	  Margareta	  Wiberg-‐	  
Roland,	  Gunnel	  Henriksson,	  Karin	  Stigsson,	  Ingrid	  Klefbäck,	  Jonas	  Henriksson,	  
Sven	  Klefbäck,	  Anders	  Welander,	  Henrik	  Elgqvist,	  Maria	  Ekgqvist,	  Sylvia	  Flärdh,	  
Mads	  Jacobsen,	  Elisabeth	  Jacobsen,	  Anders	  Roland,	  Ronny	  Andersson,	  Birger	  
Petersson,	  Sofia	  Sandberg	  och	  Anette	  Wikholm.	  	  
	  
§	  1	   Ordförande	  förklarade	  årsmötet	  öppnat.	  
	  
§	  2	   Till	  ordförande	  för	  årsmötet	  valdes	  sittande.	  
	  
§	  3	   Maria	  Elgqvist	  valdes	  till	  sekr.	  för	  årsmötet.	  
	  
§	  4	   Till	  justerare	  valdes	  Margareta	  Wiberg	  och	  Ingrid	  Klefbäck.	  
	  
§	  5	   Kallelsen	  till	  årsmötet	  godkändes.	  
	  
§	  6	   Dagordningen	  godkändes.	  
	  
§	  7	   Verksamhetsberättelsen	  lästes	  upp	  av	  ordföranden	  samt	  godkändes.	  
	  
§	  8	   Kassören	  läste	  upp	  ekonomirapporten.	  
	  
§	  9	   Revisionsberättelsen	  lästes	  upp	  av	  Sven	  Klefbäck.	  
	  
§	  10	   Beslöt	  att	  ge	  styrelsen	  ansvarsfrihet.	  
	  
§	  11	   Maria	  Elgqvist	  valdes	  till	  i	  2	  år.	  
	  
§	  12	   Peter	  Flärdh	  &	  Sven	  Klefbäck	  valdes	  till	  revisorer	  i	  ytterligare	  1	  år.	  
	  
§	  13	   Anette	  Ohlsson	  valdes	  till	  kassör	  ytterligare	  1	  år.	  Vid	  nästa	  årsmöte	  
	   väljs	  kassör	  på	  2	  år.	  
	  
§	  14	   Uppdatering	  av	  ansvariga	  personer	  för	  aktuella	  områden:	  
	  
	   Tennissektionen:	  Agneta	  Dworsky.	  
	   Röjning	  av	  kvarnbacken:	  Peter	  Flärdh.	  
	   Bryggansvarig:	  Jonas	  Henriksson.	  
	   Boulen:	  Den	  som	  vinner	  årets	  tävling	  kallar	  till	  ny	  tävling	  kommande	  år.	  
	   Ansvaret	  för	  Midsommarfirande	  är	  fördelat	  enl.	  följande:	  
	   Kicki	  Lundberg	  för	  information	  på	  anslagstavlan	  betr.	  firandet.	  
	   Henrik	  Elgqvist	  för	  Midsommarstången.	  
	   Gunnel	  Henriksson	  för	  musiken.	  
	   Ordf.	  är	  sammankallande	  samt	  att	  delegera	  ut	  resterande	  uppgifter	  som	  
	   lotteriet,	  lekar.	  Har	  ordf.	  förhinder	  så	  ansvarar	  hon	  för	  att	  någon	  annan	  
	   gör	  dessa	  uppgifter.	  
	  



	  
	  
§	  15	   Till	  kommande	  evenemang	  nämndes:	  
	  

o Boultävlingsplan	  kommer	  snarast	  upp	  på	  anslagstavlan.	  
o Den	  28	  juli	  är	  det	  ”grisfest”	  för	  hela	  familjen	  igen.	  En	  gammal	  

tradition	  har	  väckts	  till	  liv	  på	  nytt.	  Håkan	  m	  fl.	  håller	  i	  festen.	  
o Årsmötet	  Beslöt	  att	  fråga	  Bernt	  Krusell	  om	  han	  är	  villig	  att	  ordna	  

en	  ny	  byvandring.	  Karin	  Stigsson	  har	  kollat	  upp	  detta,	  och	  i	  år	  
blir	  det	  ingenting.	  
	  

	   	  
§	  16	   Årsmötet	  gav	  styrelsen	  i	  uppdrag	  att	  utreda	  hur	  man	  på	  bästa	  sätt	  och	  	  
	   vilken	  kostnad	  det	  skulle	  bli	  att	  inhägna	  boulbanan.	  Återkommer	  senare	  
	   ang.	  detta.	  
	  
§	  17	   Kvarnens	  renovering	  diskuterades	  på	  nytt.	  Kostnad	  för	  detta	  skulle	  vara	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ca:	  tjugo	  tusen.	  Ronny	  fick	  i	  uppdrag	  att	  omgående	  ta	  kontakt	  på	  nytt	  med	  
	   Laneborg	  för	  att	  snarast	  få	  honom	  att	  börja	  med	  renoveringen.	  
	   Betala	  inte	  hembygdsföreningen	  hela	  renoveringskostnaden	  tar	  byalaget	  
	   upp	  detta	  till	  ny	  diskussion.	  
	  
§	  18	   Beslöt	  att	  Jonas	  Henriksson	  fick	  i	  uppdrag	  att	  undersöka	  kostnaden	  för	  i	  	  
	   och	  upptagning	  av	  bryggan.	  Som	  ett	  alternativ	  diskuterades	  att	  ordna	  med	  
	   en	  flytbrygga.	  
	  
§	  19	   På	  punkten	  övriga	  frågor	  nämndes	  följande:	  
	  

o Ingrid	  informerade	  om	  ett	  möte	  ang.	  nya	  riktlinjer	  för	  EU	  ang.	  	  
bredband	  i	  glesbygd.	  

o Årsmötet	  Beslöt	  att	  ge	  uppdrag	  till	  Byalagets	  &	  Vägföreningens	  
Styrelse	  att	  samordna	  nästa	  årsmöte	  till	  ev.	  den	  19	  juli	  	  kl.19.00	  
i	  Räpplinge	  Bygdegård.	  

o Anslagstavlan	  vid	  Lunbergs	  har	  inte	  bra	  konstruktion.	  Maria	  E	  
fick	  i	  uppdrag	  att	  kolla	  upp	  hur	  Strandtorps	  fungerar.	  Maria	  har	  
kollat	  upp	  detta	  och	  de	  har	  exakt	  samma	  som	  vår	  men	  mycket	  	  
mindre	  storlek.	  (Vilket	  gör	  den	  mer	  lätthandterlig).	  

o Beslöt	  att	  lägga	  ut	  årsmötesprotokollet	  på	  hemsidan.	  
Hemsidans	  namn:	  Borgehage.se	  

o Beslöt	  att	  upprätta	  ett	  medlemsregister.	  
o Alla	  uppmanas	  att	  vid	  nästa	  inb.	  av	  medlemsavgiften	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  skriva	  namn	  och	  adress.	  	   	   	   	  
o Ang.	  nybyggnation	  i	  Borgehage	  inf.	  Agneta	  att	  planerana	  just	  nu	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ligger	  på	  is	  pg	  a	  bl.	  a	  lågkonjunkturen	  
	  
	  

	  
	  
	  



	  
	  
	  
	  
§	  20	   Ordförande	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  
	  
	  
	  
	  
	  
………………………………………………….	  
Ordförande	  	  Anette	  Wickholm	  
	  
	  
	  
………………………………………………….	  
Sekreterare	  	  Maria	  Elgqvist	  
	  
	  
	  
	  
Justeras:	  
	  
	  
	  
	  
	  
……………………………………................	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  …………………………………………….	  
Margareta	  Wiberg	  Roland	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Ingrid	  Klefbäck	  	  
	   	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

	   	  
	   	  

	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  



	   	  
	  
	  

	  
	  
	  
	  

	   	  
	  

	  
	   	  
	   	  

	  


